
 6/3   רביעי  יום  בוקסר  שמואל
  בנוכחות:

  סגנית ראש העיר ומחזיקת תיק הרווחה
  סמדר אהרוני מוצפי

  בת חן - עוזרת אישית
  מאיה פז שקולניק, תיק נוער וצעירים

 8/3   שישי  יום  תדהר  תומר
  בנוכחות:

  מועצה  וחברת 3   מספר  -  כהן  פרנצי  שירי
  טרייה

  ברשימת 4   מספר  -  כץ  שחק  דנה
  "מחוברים"

  שוויון
  מגדרי
  ומעמד
  האישה

  שאלה כללית-
  איך אתה מתכוון

  לקדם שוויון מגדרי
  בעיר? ולמי תיתן

  את תיק מעמד
  האישה?

  שוויון מגדרי עבורו זו דרך חיים.
  רואה עצמו כראש עיר שמגיע עם תודעה

  שנשים חכמות יותר, חזקות יותר ומושחתות
  נשים.  הן  העיריה  מצוות 60%   פחות.

  תיק מעמד האישה - תלוי בהרכב
  הנשים 4   מבין  אחת  בוודאות  הקואליציה,

  במועצה יחזיקו בתיק זה.
  תיק הרווחה - יישאר אצל סמדר

  גדל בסביבה מאוד ליברלית. לא רואה
  הבדל בין אנשים ללא קשר למגדר.

  היה אחראי בהתאחדות הסטודנטים
  בישראל  על קשרים עם סטודנטים מכל

  העולם (מוסלמים, נוצרים, יהודים
  רפורמים, קונסרבטיביים) - לא ראה הבדל
  בין אנשים. מבחינתו שוויון מגדרי מתייחס

  לכולם (בעלי מוגבלויות, נשים, ילדים,
  מבוגרים וכו).

  התפיסה הזו תקבל ביטוי בכל היבט.

  תיק מעמד האישה - מוקדם מדי לדון
  בחלוקת תיקים, סביר להניח שתקבל את

  התיק אישה.

  שאלה כללית-
  מה עמדתך לגבי

  הטמעה של
  תוכניות לקידום

  שוויון מגדרי
  וחינוך למיניות

  החל מגילאי הגן
  ועד התיכון?

  כן/לא-
  האם תתחייב

  להטמעת תוכניות
  אלו?

  לא יכול להתחייב להטמעת תוכניות אלו,
  תוהה אם זה חלק מתוכניות גפן (כלומר
  תחת החלטת מנהל.ת). מוכן לבדוק מול

  אגף החינוך איך ניתן לשלב, אך מדגיש שיש
  צורך בתמיכה של ועדי ההורים.

  אמירה של  לאמירה שלנו שצריכה להיות
  , ענה: בדבר שהוא  העירייה להכניס את זה

  באמת חשוב אין בעיה להכניס את התכנים.
  צריך להציג את החומרים לאגף החינוך
  ולאשר ואז להרחיב להורים ולקבל את

  הסכמתם.

  מאמין שחינוך למיניות צריך ללמוד וצריך
  להיות מוטמע במערכת כתוכנית מובנית,

  ולא באופן שרירותי.
  לגבי הטמעה של תוכניות, כל תוכנית-

  צריך להיות עם חיבור לקהילה.
  מעוניין ליצור קבוצות דיון שישבו עם צוותי
  העירייה ויצמיחו יוזמות שמגיעות מלמטה,

  גם קבוצת דיון בנושא הקידום המגדרי.
  רואה בשיטה הזו שיתוף ציבורי אמיתי.

  כן, מתחייב להטמעת תוכניות כאלו.
  מאמין שנשים בכלל צריכות להיות

  מקודמות (בעיקר בארגונים ציבוריים).
  "מנהיגות נשים יכולה לשנות את פני כדור

  הארץ"

  לא מודע למופע הספציפי.  אמירה-
  "אנחנו עשינו את המופע?"

  תחילה טען שלא בסבסוד העירייה, לאחר

  רואה את נס ציונה כעיר ליברלית חילונית.
  מבחינתו, היה רוצה לשבת בבית הכנסת

  עם אשתו וילדיו ביחד ולא בנפרד.



  בונות אלטרנטיבה
  מתנגדות

  להפרדה בין נשים
  במרחב  לגברים
  ולהדרת  הציבורי

  נשים.
  אנו מוצאות טעם

  לפגם בקיום אירוע
  לכבוד יום האישה,
  בסבסוד העירייה,
  בו מופיעה זמרת
  מול נשים בלבד.

  שאלה כללית-
  מה יחסך לאירוע

  ספיציפי זה,
  ובאופן כללי

  לאירועים
  בהפרדה בהם

  העירייה תומכת?

  שהודגש שכך נאמר לנו ע"י ורד מזרחי, אמר
  שיבדוק.

  מגדיר את עצמו כליברל מוחלט, "הכל פתוח
  בשבילי, שכל אחד יעשה מה שהוא רוצה"

  לא קיבלנו תשובה עקרונית לגבי  ●
  אירועים בהפרדה תחת העירייה או

  בסבסודה.

  לא קיבלנו תשובה עקרונית לגבי  ●
  אירועים בהפרדה תחת העירייה

  או בסבסודה.

  שאלה כללית-  חינוך
  איך אתם

  מתכוונים לקדם
  ערכים ליברליים,

  שוויוניים בתוך
  בתי הספר בעיר?

  כיצד תעודדו
  תכנים אלו וכיצד
  תמנעו משמרנות

  יתר?
  כן/לא-

  האם תקדם
  הכשרה מקצועית

  לצוותי חינוך
  הקשורה

  בתחומים אלו?

  כן/לא-
  האם גם בשנה
  הבאה תלמידי

  תיכון גולדה
  ימשיכו ללמוד

  לבגרות עם ספר

  קיימות תוכניות בבתי הספר ובעיר לעידוד
  בנות לבחירת מקצועות טכנולוגים, תוכנית

  למיניות בריאה, תוכנית אלימות למניעת
  אלימות מינית עם יועצות ומדריכי מוגנות.

  יש הכשרות ייעודיות לצוותי חינוך בכל
  הגילאים.

  ספרי לימוד הם לא בשליטת העירייה אלא
  נתונים להחלטת בתי הספר (בניהול עצמי).
  זה משהו שועדי ההורים צריכים לטפל מול

  בתי הספר. לעירייה אין יכולת להכתיב.

  העוזרת האישית של ראש העיר שנכחה
  בפגישה המליצה לנו לצאת ולהפגין בעניין,

  בדרך של הידברות וחיבור לקהילה דרך
  צוותי היגוי.

  רואה עצמו פותח את צוותי ההיגוי ומוצא
  דרכים להטמיע את תכנים אלו.

  מדגיש כי נאור ירושלמי כעת הוא שותף
  הבכיר שלו, "חיבור טבעי".

  כן

  כמורה לאזרחות, מכיר חלקית את הספר
  "להיות אזרחים בישראל", לא גיבש עמדה

  לגבי התכנים אך מציין שלא זיהה שם
  משהו צורם. עוד מציין כי פרקי הלימוד
  בספר נתונים גם לשיקול דעת המורה.

  מדגיש כי פדגוגיה באה ממשרד החינוך,
  אין לראש עיר השפעה על התכנים.



  שנכתב ע"י פורום
  קהלת- "להיות

  אזרחים
  בישראל"?

  שאלה כללית-
  מה עמדתך לגבי
  תקנון בית ספרי
  שמתייחס לאורך

  המכנס?
  כן/לא-

  האם אתה מודע
  לתקרית מדידת
  אורך המכנסיים

  לבנות תיכון גולדה
  ושליחתן הביתה
  בתחילת השנה?

  במידה והשימוש בספר לא מקובל עלינו.

  מכיר את תקרית המכנס בגולדה.
  לא חושב שאורך מכנס צריך להיות חלק

  מתקנון או שזה משהו שבכלל יש לדון בו.

  כשהגיעה המקרה לפתחו, אמר למנהלת
  אגף החינוך שמנהל בית הספר הוציא את

  התקנון (כלומר באחריותו).
  המלצתו: אם התקנון מיושן בעיננו כהורים-

  הוא צריך להיפתח. אלו עניינים שבין ההורים
  לבית הספר ולא דברים שראש עיר מעורב.
  עלתה טענה שאין אפשרות להורים להיות
  מעורבים בזה, ועל כך אמר שאם יש קושי

  ספציפי - בואו תיידעו וננסה לעזור.

  האג'נדה המנחה היא שכל אחד יעשה כל
  מה שהוא רוצה. ליברליות מוחלטת.

  כראש עיר, הוא יוכל לשתף פעולה עם
  ראשי יישובים בסביבה אם תצא קריאה

  בנושא, אבל לא יכול לקבוע אם ספר נכנס
  או לא.

  יחד עם זאת, אם ימצא שיש תכנים שאינם
  מתאימים - ישמיע את קולו.

  מספר כי בת דודו הובילה את "מחאת
  המכנסיים" בתיכון קלעי בגבעתיים
  והצליחה לשנות שם את המדיניות.

  בתי הספר הם בניהול עצמי, מנהלים לא
  מעוניינים שיתערבו להם במדיניות.

  יש לעבוד עם בתי הספר בשיתוף פעולה
  לבדוק מה נכון/לא נכון, אבל לא יכול

  לכפות את דעתו על בתי הספר, כי חשוב
  שישמרו על עצמאותם.

  שירי: מה שקרה בגולדה לא מקובל (לא
  שיימינג, לא לשלוח הביתה, לא להעמיד

  בשורה) מה שאפשר לעשות כראש העיר
  - לבחור א.נשים ליברלים לתפקידים של
  ראש אגף - כך שגם היסודות מקצועיים
  וגם היסודות הערכיים שלהם מתאימים
  לתפיסת העולם של תומר ושל שירי. כך

  אפשר להשפיע על החינוך.

  תומר: יש משולש יחסים:
  הורים-בי"ס-עיריה. הוא מורכב. מאמין

  שצריך לקיים את היחסים האלו בהידברות
  ולא בכפיה.

  שאלה כללית-
  הורים מעידים כי

  ההצלחות בתחום
  החינוך בעיר

  מתבססות על
  לימודים פרטיים.

  זו השקעה
  כלכלית כבירה,

  ועדות לכך
  שמערכת החינוך

  בעיר אינה
  ממלאת את

  תפקידה.
  כיצד תשנו זאת?

  יותר מחצי מתקציב העירייה מושקע בחינוך-
  בקדנציה האחרונה נעשתה השקעה של

  מרחבי  ושדרוג  בתשתיות  ש"ח  מיליון 136 
  למידה.

  שדרוג התשתיות הטכנולוגיות בבתי הספר
  שח.  מיליון 14   של  בהשקעה  מחשוב  ורכישת

  פרויקטים שוטפים, העשרה ותוכניות
  מעטפת לאיתור וצמצום פערים בהשקעה

  ש"ח.  מיליון 350   של

  מאיה פז שקולניק הוסיפה-
 660   תגבור,  שעות  מקבל  הספר  בית  כל

  וכל מנהלת בית ספר עושה בהן  אלף שקלים
  שימוש כראות עיניה.

  זה מאוד מתסכל לשמוע שהורים לא
  מרגישים את ההשקעה הזו.

  "אתן מתפרצות לדלת פתוחה.."
  טוען שהרשות המקומית מתהדרת בנתוני

  המיצב ואחוזי הזכאות לבגרות תוך
  התעלמות מההשקעה של ההורים
  בשיעורים פרטיים. לא מקובל עליו,

  ההורים לא צריכים לשאת בעול התשלום
  על חינוך פורמלי ומציע לצאת למכרז

  ולהביא חברה חיצונית שתסייע בשיעורי
  עזר לתלמידים בסבסוד עירוני.

  מאמין בחוג לכל ילד - סבסוד של חוגים.
  מציין כי קריית התרבות הפכה למונופול

  בעיר. רוצה להקים חברה עירונית
  לספורט, תרבות ופנאי שתייצר תחרות.
  ההבדל בין עירייה לחברה עירונית הוא

  שהעיריה היא סוג של מלכ"ר, חברה
  עירונית היא גוף עסקי אבל הרווחים

  מופנים חזרה לקהילה. רשות מקומית לא



  זו השקעה של העירייה ולא של משרד
  החינוך.

  יכולה להעביר כסף לגוף פרטי ללא מכרז,
  אבל יכולים להוציא מכרזים למפעילי חוגים
  חיצוניים וכך להגביר את התחרות. מטרת

  הסבסוד היא ליצור שויון הזדמנויות
  למשפחות שידן אינן משגת.

  כן/לא-
  האם תשמר ואף

  תעודד את המשך
  פעילות תא איגי

  ושאר פעילות
  הלהט"ב בעיר?

  חד משמעית הנושא יישמר.
  לקהילת  משתייכים  העיר  מתושבי 12% 

  להט"ב והנושא רק יגדל.
  הדגיש כי פועלה של מאיה פז בנושא הינו
  ברוח המפקד, ו"היא לא הייתה עושה" אם

  הרוח הייתה אחרת.

  מה שקיים יישמר ואפילו יקודם, לא רק
  בהיבט של איגי ולהט"ב.

  "אני ראש העיר של כולם". לא רואה הבדל
  בין אנשים עם נטיות מיניות שונות, רואה
  שצריך לתת להם את הבמה ואת היכולת

  להביא את עצמם לידי ביטוי. מאמין
  שכולנו שווים.

  כן/ לא-
  במקרה של ייבוש

  ארצי של תקציבים
  לספריות, האם נס

  ציונה תדאג
  לתקצוב עירוני?

  הוצאנו על זה אמירה ברורה- הספריות
  ישארו. בינתיים הממשלה חזרה בה, אך

  בעת הצורך- אנחנו נממן.

  שירי נתנה כדוגמה את הספרייה בראשון
  לציון "כותר ראשון" - חלק מהספריה

  מתפקד כסוג של ג'ימבורי עם סדנאות וכך
  נכנס מזה כסף. רוצים להשתמש במבנה

  הספרייה (לאחר שיפוץ) כדי לעודד שיגיעו
  וינסו להפוך את זה למודל שגם מכניס

  כסף.
  העירייה צריכה לחפש איך להגדיל את

  מקורות המימון לא רק על ידי דוחות, אבל
  צריך להבין שבסוף יש תקציב (בנס ציונה

  להיות  שצריכה  בשנה)  שח  מיליון 450 
  מחולקת לפי צרכים ורצונות של התושבים.

  תרבות,  רווחה,  תחזוקה,  , 45%   החינוך
  ספורט. בסוף השמיכה קצרה וכאן בא

  שיקול הדעת שלו כראש מועצה.
  לגבי ספריה - צריך לקדם את העניין הזה

  כדי לקדם את הנוכחות של הספר.

  כן/ לא-
  אנחנו מעוניינות

  ליצור מנגנון רשמי
  וקבוע של שיח בין

  הורים לאגף
  החינוך.

  האם אתה
  מתחייב לאפשר

  ולנהל מנגנון כזה?

  כן/לא-
  בחינוך הממלכתי

  דתי קיימת מועצה
  שמפקחת על

  תכנים הנלמדים
  במערכת החינוך.

  מזמין אותנו להצטרף לוועדות החינוך!
  "תבואו לועדות, אני כל הזמן מבקש ומזמין

  את הציבור"

  בעד לקדם מנגנוני שיח, אבל אי אפשר
  לכפות על מנהלות בתי ספר בניהול עצמי

  תכנים.

  מאיה פז - אגף החינוך לא מתווה את
  התוכנית הפדגוגית, המנהלות מחליטות

  בהתאם לקהילה אותה משרתות.
  צריך להשיג את שיתוף הפעולה שלהן ולכן

  צריך ראשית שיח בבתי הספר ובהמשך
  בועדות.

  רוצה לייצר קבוצות דיון או קבוצות היגוי
  שיטפלו בנושאים מסוימים, למשל קבוצת

  היגוי בנושא חינוך שתטפל בפיקוח על
  תכני הלימוד. יש גם את הפיקוח של

  משרד החינוך (שהוא גדול ומסואב) אבל
  בנס ציונה אפשר לדבר על הנושאים האלו
  בשיח פתוח עם צוות אגף החינוך וגם מול

  מנהלות בתי הספר.
  תיק החינוך יהיה בידיים שלו כראש עיר.

  נועה: מה הקווים האדומים שלך מבחינת
  כניסה של גופים חיצוניים לבתי הספר

  שאינם ליברלים.
  תומר: ימנע כניסה של ארגונים כמו חב"ד
  לתוך בתי הספר, אבל מוסיף ואומר שזה

  חייב להיות מגובה במה שועד ההורים



  אנחנו מעוניינות
  בקיומו של מנגנון

  מקצועי עירוני
  עבור החינוך

  הממלכתי בעיר,
  שיפקח על תכנים

  שנלמדים בבתי
  הספר.

  האם תקדם מנגנון
  כזה?

  חושב. מנהלת בית הספר לא תכניס ללא
  הסכמה של ועד ההורים (ואם הועד יתנגד

  הוא יהיה עם הועד).

  שירי: יש מקום של בית הספר כמוסד
  חינוכי ויש מקום לצרוך שירותי דת (כמו

  בית כנסת)

  אדווה: הבעיה היא שקיפות, חב"ד נכנס
  לתכניות גפ"ן, מנהלות מחליטות בעצמן.

  אם זה לא מגיע לידיעת ההורים איך יהיה
  שיח?

  תומר: בעד שקיפות, כל תוכן שנכנס לבית
  הספר צריך להיות גלוי להורים, גם

  רשימת עמותות שמתכוונים להכניס לבית
  הספר. אבל- אין אחידות בכל העיר, אם
  ליברליות אז עד הסוף. יש אוכלוסיה לא
  קטנה מסורתית ודתית - ולכן זה נושא

  שצריך להיות בשיתוף פעולה עם ההורים
  באותה שכונה / בי"ס. צריך להכניס את

  התכנים לפי דעת ההורים ולפי רצון
  ההורים. שההורים יהיו חלק מקבלת

  ההחלטות.
  דנה: בבתי הספר בנס ציונה אוכלוסיה

  מעורבת. אנחנו דוגלים במצב מאוזן בו לא
  יכנס שום גוף קיצוני.לא יכנסו גופים שיהיו

  הורים שירגישו שעצם הכנסתם מהווה
  "סטירת לחי" עבורם.

  תומר: יש הבדל בין דת ליהדות. דת -
  מוסדות לקידום מצוות וכן הלאה, יהדות -

  זה הזהות שלנו כעם.
  אורלי מציעה כקו אדום - ארגון דתי לא

  יכנס לבתי הספר. שירי ותומר מסכימים.

  שאלה כללית-
  את מי בכוונתך
  למנות למחזיק

  תיק החינוך?

  לדידו- ראש העיר צריך להחזיק את תיק
  החינוך.

  יחד עם זאת, אי אפשר לענות על זה מראש,
  זה תלוי בהרכב הקואליציה.

  "אם זה לא יהיה תיק שלי - זה יהיה תיק של
  מישהו שאני מאוד סומך עליו" לשאלתנו-

  האם מישהו ליברלי? ענה שהכוונה למישהו
  שישמור על הקו כמו שהוא, שהוא ליברלי

  באופן מוחלט.

  ועדת החינוך - ראש העיר אחראי עליה
  ולא בכדי - זה לפי חוק.

  כך מצמצמים את הסחטנות הפוליטית.

  צעירים
  ונוער

  כן/לא-
  אל מול צמצום
  ארצי בתמיכה

  בתנועות הנוער-

  כפי שהצהיר- כרגע הממשלה חזרה בה אך
  בעת הצורך יתקצב את תנועות הנוער.

  שאלה שלא נשאלה מפאת חוסר  ●
  הזמן



  האם תהייה
  הפניית תקציבים

  לטובתן, והאם
  אתה מתחייב

  לשמר את
  הפעילות של כלל

  תנועות הנוער
  בעיר?

  שאלה כללית-
  את מי בכוונתך
  למנות למחזיק

  תיק נוער
  וצעירים?

  ידאג שזה משהו שאפשר לסמוך עליו, זה
  תיק שנעשתה בו עבודה משמעותית וכך

  ימשיך.

  שאלה שלא נשאלה מפאת חוסר  ●
  הזמן

  אמירה-  ליברליזם
  אנו מבינות

  שהציבור
  הליברלי-דמוקרטי

  -חילוני בעיר
  חשוב לך, ומעידה

  על כך חבירתך
  לנציגי יש עתיד

  והמחנה
  הממלכתי לקראת
  בחירות אלו. נרצה
  לציין במעמד זה,

  כי חוסר
  התייחסותך

  לציבור המפגינים
  בעיר שבזמנו מנה

  איש 5000   כ
  ואישה מדי שבת
  בצומת, צורמת.

  נרצה לשאול-
  כן/לא-

  האם אתה תומך
  בקיום הרפורמה

  המשפטית כפי
  שעוברת?

  אותי לא תמצאו בהפגנה, ומצד שני
  הרשימה שלי זה מרצ, כחול לבן, יש עתיד

  (ומאז הפגישה חבר לנבחרי הציבור של
  מפלגת העבודה ותקווה חדשה).

  התעקשנו לקבל תשובה, האם בימים
  הסוערים של ההפגנות, תמך ברפורמה
  המשפטית, גם אם לא הגיע להפגנות.

  "לא תמכתי ברפורמה, אני לא בעד ולא נגד-
  פוליטיקה ארצית לא מעניינת אותי

  קודם האינטרסים של העיר אחר כך
  הפוליטיקה. כל שר או שרה מכל מפלגה

  נעבוד איתם. הליברליות של עיר מורגשת
  וברורה".

  מציין שבערב פיטורי שר הביטחון גלנט,
  הגיע לצומת והצהיר (כולל בעמוד הפייסבוק)

  כי יש לעצור מיידית את החקיקה.

  מציין שנכח בהפגנה בצומת פעם אחת
  (ליל גלנט).

  טוען שהעמדה שלו מגיעה ממקום של
  אחריות לאומית. אנחנו עם עם דעות

  שונות וחיים באזור לא פשוט במזה"ת ואם
  לא נהיה מאוחדים כנראה לא נצליח

  להשאר כאן.

  כפועל יוצא מתפיסת העולם הזו, לא
  מאמין כי שינוי מבני של המדינה

  הדמוקרטית או של מערכת היחסים של
  רשויות השלטון צריך להתבצע בצורה של

  חקיקה בכנסת.

  אין בחקיקה מקום לשנות את היחסים
  שלא בדרך של הסכמה של רוב העם.

  אם רוצים לשנות, צריך לשאול את העם,
  ואם הוא לא מסכים בהסכמה רחבה לא

  עושים שינוי מהסוג הזה.
  הכנסת יכולה לשנות את החוקים

  שקשורים אליה ולממשלה, לא לרשות
  השופטת.

  אמירה-
  רובנו תופסות את
  חב"ד כגוף הדוגל

  בעקרונות של

  המקלט-  בשימוש חב"ד לפי הסכם שנעשה
  חוקית  דרך  ואין  שנה, 20   ל  קודמו  ידי  על

  להפסיק את ההתקשרות.
  אם יש תלונות של תושבים על תקריות

  אני אדם מאמין ופוקד את בית הכנסת
  במקביל אני ליברל.

  אני לא מאמין בהחזקה של הצדק האלוקי
  ויש מקום לכולם.



  הפרדה והדרה
  מגדרית, ובעודו

  "מקרב" אל הדת,
  הוא בעצם עושה
  שימוש בעקרונות
  שאנו רואות בהם
  פסולים. אנו עדות

  לתהליך מורכב
  בנושא חב"ד:

  אנו עדות ליותר  -
  מבני ציבור

  העוברים לידי
  חב"ד. למשל:

  בתי כנסת
  במקלטים,

  חלקם משמשים
  ככוללים ואף

  משמשים כאלה
  שאינם תושבי

  העיר.

  שאלה כללית-
  נרצה לדעת האם

  יש פיקוח על
  תכולת  המקלט

  והאם בעת הצורך
  אין פגיעה בייעוד

  לשמו הוקם
  המקלט.

  זו שאלה שנובעת
  מאירוע

  שהתרחש בשבת
  עת  , 28.10   ה

  נשים 15   כ-  עמדנו
  ברח' וייצמן מתוך

  הזדהות עם
  החטופים, לאחר

  שווידאנו, כנדרש,
  שיש מקלט

  בקרבת מקום,
  ואף שוחחנו

  מבעוד מועד עם
  הרב. לצערינו,
  בשלב מסויים

  במקלטים של חב"ד, יש לדווח לעירייה
  כולל  לכך,  דוגמאות 2   (נתן  יטופלו  והדברים

  פריצה של מנעול של אחד המקלטים שהיה
  סגור).

  ציין כי כל המקלטים, על תכולתם, מאושרים
  ע"י פיקוד העורף בביקורות שנערכות.

  גני חב״ד משמשים את תושבי נס ציונה,
  הגנים הם מוכרים ורשמיים על ידי משרד

  החינוך והם קיבלו מבנה גן של משרד
  החינוך. ההסדרה של חב״ד היא חשובה כי
  היא מגבילה את כניסה של תלמידים שלא
  מנס ציונה. כל עוד מדובר בילדי העיר, יש

  להם את זכות השיוויון לקבל מבנה.

  מציין כי יש דווקא התקדמות בנושא הצביון
  הפנאי  הליברלי של העיר- פתיחת בית

  בשבת, "נעים בסופש", תחבורה ציבורית
  בשבת, יותר אירועי תרבות בשבת, עסקים
  שפתוחים בשבת- זה המענה החוקי, והנכון

  בעיניו.

  בנושא דת בתוך בתי הספר, זה חוזר לקו
  הקשר בין בית הספר וההורים. אין לראש
  העיר ידע לגבי איזה רב נכנס לאיזה בית
  ספר וכמה פעמים בשנה, ואם יש הורים

  שרוצים בכך או לא.
  מדגיש כי בשביל לבקש מעורבות שלנו

  באופן שוטף- חשוב שהקשר יהיה כל הזמן
  ולא רק לפני בחירות. להגיע, להשמיע,

  להיות נוכחות בוועדות.

  לגבי תקנות עזר עירוניות בנושא דוכני חב"ד
  בסמוך לבתי ספר, ואמירה שלנו שבתל

  שמונעות  אביב יש תקנות עזר עירוניות
  מיקום דוכני חב"ד בסמוך לבתי ספר, ענה-
  דרושה לכך הצבעה של מועצת העיר, וזה

  שר  ובסופו  שנים 5-7   להימשך  שיכול  תהליך
  הפנים מאשר "ואתן יודעות מי שר הפנים

  שלנו…?"

  יחד עם זאת, הדוכנים שהיו שנה שעברה,
  נפסקו השנה, תודות לפנייה שלו לרב חב"ד.

  היה יכול לומר לא אבל דאג שילך בטוב,
  באמצעות פנייה אישית שלו לרב.

  אין דוכני חב״ד בסמוך לבתי ספר, אך אינו
  יכול למנוע הקמת דוכנים במרחבים ציבוריים

  חלה התפשטות של חב"ד ברחבי העיר
  וזה משנה את צביון העיר.

  ראש העיר המכהן מחובר לרב של חב"ד
  של נסצי שהיה הרב של יקבי ברקן

  כשבוקסר היה המנכ"ל. הוא לא איש רע,
  יש שם אנשים מאוד טובים, אבל יש להם

  השקפת עולם ואגנדה.
  כשאבחר כראש העיר אעבוד גם עם

  הקהילה הזו (לא אדיר אף אחד כראש
  עיר).

  אני מאמין בפלורליזם בחינוך, הורה צריך
  להיות בעל השפעה על התכנים שהילד
  צורך במסגרת החינוך ואי אפשר לכפות
  על הורה שום דבר דרך מערכת החינוך.

  במרחב הציבורי - לא אהב את מה שראה
  בשכונת ארגמן באירוע של חב"ד. הדרך

  היא למנוע מהם להיכנס לבתי הספר.
  חוטף על זה ביקורת קשה אבל עומד

  מאחורי מה שהוא אומר.

  דוכנים להנחת תפילין לא צריכים להיות
  בקרבת בתי ספר.

  כשפונים לילדים צעירים זה לא חוקי -
  ידאג לאכיפה בנושא.

  אשמור על הצביון של נס ציונה כחילונית
  וליברלית, אבל - חשוב לזכור שרוצה

  לקדם את נושא האחדות, הידברות, חיים
  בשלום, לא צריכים להיות במאבק.

  רוצה לקדם מינוי של אישה למועצה
  הדתית. גם בדירקטוריונים, בכל הגופים

  שאפשר לקדם נשים.
  האם הדרג המקצועי הנשי יוחלף? אני

  הולך לחולל שינוי בתרבות הארגונית בנס
  ציונה וזה כרוך בתחלופה של כוח אדם,

  זה שאישה תצא מתפקיד מסוים לא אומר
  שלא תחליף אותה אישה, צריך מקצועיות.

  עינת: צריך פרואקטיבית לחפש נשים
  מתאימות.

  תומר: תקודמנה נשים, צריך לעשות את
  זה פרואקטיבית.



  אכן נשמעה
  אזעקה ומיהרנו

  לגשת לאותו
  המקלט אך שם

  נתקלנו
  בהתנגדות

  מסויימת מצד
  המתפללים,

  ותמיהה והפתעה
  על כי בעת

  אזעקה (!) אנו
  מבקשות להיכנס

  למקלט. אחד
  המתפללים אף

  הגדיל וביקש
  מאיתנו להישאר

  במבואה ולא
  להיכנס לאזור בו
  מתפללים. נציין

  כי הרב שמע זאת
  והזמין אותנו

  להיכנס פנימה,
  אך תחושתינו

  היתה כאילו
  פלשנו למקום לא

  לנו.

  דוגמאות נוספות:
  גן דולב בלב

  המושבה, שעמד
  ריק והועבר

  לחב"ד, למרות
  בקשה של

  תושבות השכונה
  שישמש לטובת

  אירועים
  לתושבים.ות.

  אירועים  -
  בשכונות שגובלים

  בשידול קטינים
  ע"י חלוקת טובין

  בתמורה לאמירת
  תפילות או

  פסוקים. דוכנים
  בכניסה לבתי ספר

  המשדלים
  התקרבות לדת.

  אחרים בעיר.

  בבירור שנעשה על ידי סמדר,  גן דולב-
  סגנית ראש העיר, נמסר לנו כי גן דולב

  מהווה בית זמני לגן חב"ד בעקבות
  במלחמה והיעדר ממ"ד בגן האם שלהם.

  הנושא ייבדק שוב עם פינוי הגן.



  כניסתם של  -
  רבנים לבתי
  הספר ליותר

  אירועים.

  שאלה כללית-
  מה עמדתך

  בנושאים אלו?
  כן/לא-

  האם תפעל לעצור
  את התרחבות

  התופעה?
  כן/לא-

  האם תבלום את
  מה שהיה עד כה?

  קואליציה
  ועירייה

  שאלה כללית-
  אלו עוגנים יונחו

  בשלב ההסכמים
  הקואליציוניים כדי

  לשמור על
  הליברליות של

  העיר?
  אלו רשימות

  תרצה לראות
  בקואליציה

  שתקים?

  כן/לא-
  האם תיכנסו

  לקואליציה עם
  ש"ס?

  האם תסכימו
  לשבת עם
  "הצעירים"
  שתומכים

  בממשלה באופן
  מוצהר?

  כן/לא-

  כן, אם הקואלציה תורכב בצורה כזו נשב עם
  ש"ס, ונעבוד איתם על כל הנושאים שדוברו

  פה. ככה היה גם בעבר.



  האם אתה מתכוון
  להשאיר הדרג

  המקצועי
  בעירייה?

  ואת מנכ"לית
  העירייה?

  בכוונתו להביא אנשים מקצועיים בתחומם  כן וכן!
  לכל תחום, בכלל זה אגף חינוך ומנכ"לית

  העירייה


